

سياسة البيئة والصحة والسلامة في معادن

Ma'aden Environment, Health & Safety Policy

Saudi Arabian Mining Company (Ma'aden) will conduct its business in a safe environment that helps to prevent accidents that lead to any fatality, bodily injury, illness, property damage or negative environment impact.

The company continuously applies the highest Environmental, Health and Safety (EHS) standards throughout its design, construction, operations & maintenance and decommissioning stages.

Therefore, Ma'aden shall:

- **Establish** the framework for setting and reviewing EHS goals.
- **Conduct** regular risk assessments and audits in all its facilities to identify and mitigate EHS risks.
- **Communicate** this policy to contractors, suppliers and other stakeholders.
- **Train** employees and provide resources and tools to maintain job competencies.
- **Comply** with applicable legal and regulatory requirements, internal standards and all other requirements which the company adopts.
- **Assure** safe operations of the company facilities.
- **Report** all injuries or incidents sustained in the company.
- **Promote** off-the-job and community EHS awareness.
- **Conserve** resources and reduce waste.
- **Continuously improve** the effectiveness of the company EHS management system.

تنفذ شركة التعدين العربية السعودية "معادن" أعمالها في بيئة سليمة تحول بإذن الله- دون وقوع أي حوادث قد ينتج عنها خسائر في الأرواح، إصابات جسدية، أضرار صحية و بيئية أو تلف في الممتلكات.

تعمل الشركة وباستمرار على تطبيق أعلى المعايير في حماية البيئة والصحة والسلامة في جميع مراحل أعمالها من تصميم وبناء وتشغيل وصيانة وحتى أثناء مراحل وقف التشغيل و الإنتاج.

وفقاً لذلك تلتزم الشركة بتطبيق التالي:

- **تأسيس** نظام لإدارة البيئة والصحة والسلامة لتحديد الأهداف ومراجعتها.
- **القيام** وبشكل دوري بتقييم مخاطر البيئة، والصحة، والسلامة في جميع مرافق الشركة ومن ثم معالجتها والقيام بالمراجعة الدورية.
- **تعريف** المقاولين، والموردين، والعمالين، وكل من له مصلحة بالشركة بهذه السياسة.
- **تدريب** الموظفين، وتزويدهم بالموارد والأدوات، والخبرات اللازمة للحفاظ على كفاءتهم الوظيفية.
- **الالتزام** بالمتطلبات القانونية والنظامية، والمعايير الداخلية وأي ضوابط أخرى تقرها الشركة.
- **ضمان** سلامة تشغيل مرافق الشركة.
- **الإبلاغ** عن أي إصابة أو حادث يقع في الشركة.
- **رفع** الوعي بثقافة ومفاهيم البيئة والصحة والسلامة خارج حدود الشركة.
- **الحفاظ** على المصادر وتقليل هدرها.
- **التحسين** المستمر لضمان فاعلية نظام إدارة البيئة والصحة والسلامة.

الرئيس وكبير المدراء التنفيذيين

President & CEO



م. خالد بن صالح المديفر

Eng. Khalid Al Mudaifer

1/07/2013